
NEURČITÉ ČLENY – EIN, EINE, EIN 

 

Ak hovoríme o nejakej osobe alebo veci po prvýkrát, používame neurčitý člen.  

S výnimkou mužského rodu sú tvary nominatívu a akuzatívu rovnaké. Neurčitý člen ein, eine, 

ein vlastne znamená jeden, jedna, jedno z mnohých, preto sa používa iba v singulári. V pluráli 

sa žiadny neurčitý člen nepoužíva. 

 

Neurčité členy: 

EIN – mužský rod - napr. ein Mann (nejaký muž) 

EINE – ženský rod - napr. eine Frau (nejaká žena) 

EIN – stredný rod - napr. eine Auto (nejaké auto)  

 

  Singulár   Plurál 

  Mužský 

rod 

Ženský rod Stredný 

rod 

Všetky 

rody 

Nominatív Ist/Sind 

das....?Je/ 

Sú to..? 

ein Füller 

plniace 

pero 

eine 

Schere 

nožnice 

ein Heft 

zošit 

Bleistifte 

ceruzky 

 

 


